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Zmagania na polskich skoczniach zakończyły się. My jednak powracamy jeszcze do ostatnich zawodów, które obyły
się w miniony weekend. Popatrzymy teraz na nie z zupełnie innej strony. Zazwyczaj głośno mówi się o tych, którym
się udało. Jak to w sporcie zwycięzca jest tylko jeden. Ci przegrani też powinni mieć chwilę. Szczególnie jeśli
rywalizują dzieci. Upadki, łzy i zaciśnięte zęby z bólu - to częsty widok. Ale młodzi zawodnicy nie poddają się,
podnoszą się i trenują dalej. 

•POSŁUCHAJ RELACJI

Są najważniejszą osobą na skoczni, zaraz po trenerze. A może czasem i ważniejsze od niego. Dopingują, dbają o
ciepłą herbatę a gdy zdarzy się kontuzja - przytulają i pocieszają. Są przy radościach zwycięstwa i smutkach porażek
- matki skoczków. Serce bije szybciej aby skok się udał - przyznają. 

•POSŁUCHAJ RELACJI
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